
Oświadczenie złożone
przez senatora Sławomira Preissa

na 7. posiedzeniu Senatu
w dniu 14 marca 2012 r.

Oświadczenie skierowane do ministra zdrowia Bartosza Arłukowicza

Szanowny Panie Ministrze!
Niniejszym oświadczeniem pragnę zwrócić uwagę na problem niewłaściwych uregulowań obowiązują-

cych w momencie rozpoczęcia działalności leczniczej.
Czy doniesienia prasowe („Gazeta Wyborcza” z 12.03.2012) o zmianach są prawdziwe?
Proszę o wprowadzenie racjonalnych zmian uprawniających do uruchomienia placówek medycznych –

potrzebnych, będących na wysokim poziomie medycznym, formalnym, architektonicznym.
Załączam skierowane do Pana Ministra za moim pośrednictwem przez Meritum Centrum Medyczne pi-

smo wraz z dokumentacją zdjęciową.

Z wyrazami szacunku
Sławomir Preiss




